
 

 

Z Á P I S 
 

z 1. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 10.01.2023 

 
Dne 10.01.2023 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 2035/21, 5. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16:40 hodin 

 

Přítomni:            Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová, Zdeňka Batíková,  

                     Václav Skuhravý, Petr Nimrichter, Ing. Tomáš Matějček 

  

Omluveni:          Mgr. Jiří Frühauf 

  

Neomluveni:  / 

 

Hosté:  Jitka Peřina – místopředsedkyně výboru Sportovní unie Karlovarska z.s.  

 Martin Dušek – náměstek primátorky 

 Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy   

 

  

 

  

Program jednání 

  

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání komise 

3. Žádosti o dotace na rok 2023 

4. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Viktor Linhart a přivítal přítomné hosty.  

 

 

1. Schválení programu 

 

Program jednání byl schválen.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová, Zdeňka Batíková, Václav Skuhravý,  

 Petr Nimrichter, Ing. Tomáš Matějček 

proti:   nikdo  

zdržel se:    nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání komise  

 

Zápis z předchozího jednání komise STv byl schválen.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Zdeňka Batíková, Václav Skuhravý, Ing. Tomáš Matějček 

proti:  nikdo  

zdržel se:  Dott. Mag. Radka Murasová, Petr Nimrichter 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Žádosti o dotace na rok 2023  

 

Členové komise se začali podrobně seznamovat se s jednotlivými doručenými žádostmi o poskytnutí dotace 

z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary, zejména pak s informacemi o činnosti, které žadatelé poskytli 

v příloze č. 7 „Podrobné informace k žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu Statutárního města Karlovy 

Vary – na činnost tělovýchova a sport“. 
 

Žádostmi se bude komise dále zabývat na svém dalším jednání.  

 

 

4. Různé 

 

 Jitka Peřina informovala členy komise o přípravách ankety „nejúspěšnější sportovec města a okresu 

za rok 2022“. Nominační formuláře jsou nyní k dispozici na webu Sportovní unie Karlovarska a 

také na webu města Karlovy Vary. Zároveň byly tyto formuláře rozeslány mezi jednotlivé kluby. 

Uzavírka nominací je k 31.01.2023. Uvedla, že slavností vyhlášení této ankety je naplánováno na 

13.04.2023 a bude probíhat stejně jako v loňském roce v slavnostním sále  hotelu Richmond. O 

dalších přípravách bude členy komise nadále informovat.    

 Jitka Peřina informovala členy komise o současné situaci na atletickém stadionu Start, kde dle 

prvotních informací měly již od října 2022 probíhat stavební úpravy. K dnešnímu dni se v tomto 

areálu nic neděje. Karlovarští sportovci, zejména pak atleti museli tento areál opustit již v říjnu, 

přičemž té doby nemají kde řádně sportovat a trénovat, neboť v Karlových Varech není žádný jiný 

obdobný areál. S ohledem na výše uvedené se tedy dotazuje, proč musí být areál pro sportovce 

uzavřen, když zde žádné stavební práce neprobíhají? Není škoda, že sportovci těžce shánějí 

sportoviště, zatímco stadion se zatím stále neupravuje a mohl být tedy jednotlivými kluby nadále 

využíván, obzvlášť když to zimní počasí v letošním roce umožňuje? 

Dále uvedla, že areál není uzamčen, přestože je zde již uložen materiál na zhotovení doskočiště 

v hodnotě cca 750 tis. Kč. Když se jedná se o drahý prvek, tak proč není uložen na bezpečnějším 

místě?  

 

 K problematice rekonstrukce tohoto areálu sdělil Martin Dušek, že vzhledem k tomu, že 

rekonstrukce sportovního areálu spadá do kompetencí odboru majetku a odboru rozvoje a 

investic, požádá tyto odbory, případně příslušné náměstky o podání informací. Uvedl, že dle jeho 

dostupných informací je rekonstrukce tohoto areálu vázaná na dotaci z Národní sportovní 

agentury (dále jen „NSA“), která měla být schválena v měsíci říjnu. Zhotovitel byl již na základě 

výběrového řízení vybrán, smlouva uzavřena a areál byl na základě žádosti zhotovitele předán 

v měsíci říjnu, aby mohl zahájit práce, hned jakmile bude schválena dotace. NSA dotaci ještě ani 

ke konci roku dotaci neschválila a proto k dnešnímu dni nebyly zahájeny žádné stavební práce. 

Bohužel tuto situaci nikdo nemohl předvídat.  
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 Martin Dušek a Viktor Linhart společně Jitce Peřině poděkovali za podnět, který se týká 

materiálu na vybudování doskočiště. Na základě tohoto podnětu byla zahájena jednání a 

doskočiště bude uloženo v areálu KV Areny.   

 

 Václav Skuhravý byl seznámen s materiály týkající se práce v komisi. Jedná se o tyto 

dokumenty: 

 Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary; 

 Jednací řád komisí Rady města Karlovy Vary. 

 

Tyto dokumenty jsou zveřejněny v elektronické podobě na webových stránkách magistrátu města 

www.mmkv.cz. Zde je také možno pod odkazem „Dotace“ nahlédnout do přehledů schválených 

dotací v jednotlivých dotačních titulech od roku 2011. 

 

 

 

Další jednání komise se uskuteční dne 19.01.2023 od 15:00 hodin v zasedací místnosti v 5. patře 

budovy Magistrátu města Karlovy Vary.   

 

 

 

 

 

 

Dne: 12.01.2023 

Zapsal: Gabriela Kavková                         __________________ 

           

 

                                                                          

                                            __________________ 

 Mgr. Viktor Linhart  

   předseda komise 
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